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Selostus SDP:n valtuustoryhmä jätti 15.12.2021 seuraavan valtuustoaloitteen: 
 ” Sulkavan kunnan tulee neuvotella Sulkavan seurakunnan kanssa 

Urheilukankaan maapohjan ostamisesta kunnalle. Asia on nyt 
ajankohtainen tulevan seurakuntaliitoksen takia. Alue tulee muutoin 
oletettavasti siirtymään Savonlinnan seurakunnalle, tämä voi haitata 
alueen kehittämistä jatkossa. 

 
 Aluetta olisi helpompi kehittää pitkäjänteisesti ja suunnitella käyttöä 

yhdessa kuntalaisten kanssa jos alue olisi kunnan omassa omistuksessa.” 
  
Valmistelija Kunnanjohtaja Juho Järvenpää 
 
Esittelijä Kunnanjohtaja Juho Järvenpää 

 
Päätösehdotus Päätösehdotus kokouksessa.   

 
Päätös Päätösehdotus: Kunnanhallitus valtuuttaa kunnanhallituksen 

puheenjohtajiston ja valtuuston puheenjohtajiston käymään 
jatkoneuvottelun asiasta yhdessä seurakunnan kanssa. 
 
Päätösehdotus hyväksyttiin.  
 
Aku Mikkonen ja Toni Pikkusilta olivat yhteisöjääveinä tässä pykälässä klo 
16.07 - 16.29. 


